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Hierbij de spreeklijn met akkoordval

IEEE @minvws.nl; IEEE]

5.1.2i Concept

Verder heb ik de laatste versie van het document bijgevoegd.

Gr. EARLE

p.s. Morgen komt JEEESRerug op je onderstaande punt. Hiervoor zal hij contact opnemen mel EEE
Ver:IEE) SEE orminvws nb

Verzonden: donderdag 28 april 2022 17:46

@minvws.nl>;IEEEJEEH @minvws.nl>Aan:

@minvws.nl>0 <

Onderwerp: RE: Vraag NPO Radio 1

Ho

Ik heb de spreeklijn wat ingekort, we zouden ‘'m graag zo aan de minister willen meegeven. Kan jij dit voor akkoord doorzetten

rear NRELukt dat vandaag nog?

5.1.2i Concept

Wat betreft het stuk: ik begrijp je overwegingen en de gevoeligheden, en ik snap dat het een grote klus is om zomaar even te

doen. We zetten het stuk dan ook door naar de minister, maar ik wil jullie toch vragen om een paar korte punten over de

resultaten die al bekend zijn. Volgens mij hoeft dat ook niet perse via ZonMw te verlopen, maar kunnen we dat ook zelf

concluderen uit de publicaties die jullie noemen. Zouden jullie daar nog eens naar kunnen kijken JENIERRza! hier maandag
contact over opnemen met jullie.

Groet,

van:IEE minvws.ni>

Verzonden: donderdag 28 april 2022 17:23

@minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

@ minvws.nl>5.1.2e

Onderwerp: RE: Vraag NPO Radio 1

Dank voor je feedback. Voor het stuk hebben we het maximale uitgehaald. Het opnemen van bevindingen per project is ondoenlijk
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voor ZonMw: Wanneerje dergelijke ‘samenvattingen voor leken’ van de belangrijkste bevindingen wilt hebben zal je alle

project/onderzoekleiders langs moeten gaan om hun bevindingen en de kleuring die we hieraan geven te verifiéren. Zo blijven de

onderzoeksbevindingen in de juiste context en vrij van (mis-)interpretatie. Gezien het grote aantal lopende projecten (waar dus

heel veel project/onderzoeksleiders bij betrokken zijn), de karte tijd en de praktische belemmering van de meivakantie waardoor

heel veel collega’s bij ZonMw ook niet aanwezig zijn is dit simpelweg niet te doen. Dit stuk hoeft niet Langs IEEE

Dan wat betreft de spreeklijn ERE en ik hebben deze zo goed als mogelijk aangepast. Ook hier duidden we op enigszins verzet van

ZonMw. De kwestie over de Nederlandse vs. internationale onderzoekscultuur m.b.t. biomedisch onderzoek ligt namelijk vrij

gevoelig. ZonMw gaf aan geen specifiek onderzoek te zijn gestart naar de samenhang met biomedisch onderzoek op bv. het terrein

van ME/CVS en de ziekte van Lyme, maar in een andere subsidieronde hier wel aandacht aan hebben besteed. Hier is vooralsnog

niks uitgekomen. Dit is ook geen onderdeel van het ZonMw-deelprogramma ‘COVID-19 aanhoudende klachten en nazorg’. Zou je

naar de nieuwe versie kunnen kijken? Daarna stemmen we ‘m af met

Hartelijke

i
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

@minvws.nl

van: INEEECNI)EXEC© invws n>
Verzonden: donderdag 28 april 2022 15:54

Aan: @minvws.nl>; [INIEXES) SEER minvws.n>
cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: NPO Radio 1

Wat ik in de beantwoording mis is informatie over de bevindingen zelf. Je geeft nu wel aan waar/wanneer bevindingen zijn
gepubliceerd, maar ik denk dat de minister vooral is geinteresseerd in een korte samenvatting van de meest belangrijke
bevindingen. Lukt het om daar nog kort iets over aan te geven?

Voor de spreeklijn zou ik graag wat meer informatie hebben over dit onderzoek: Daarnaast onderzoekt ZonMw welke samenhang
er is met biomedisch onderzoek op het terrein van ME/CVS en de ziekte van Lyme. Dit is dus geen onderdeel van de

onderzoeken binnen het deelprogramma? En is ons standpunt dat dit voldoende biomedisch onderzoek is? Of zou er inderdaad

meer moeten gebeuren?

Kan je hier zo mee verder? Als dit niet allemaal lukt voor vanmiddag, dan graag prioriteit geven aan de spreeklijn, die heb ik

echt nodig voor de Ministerraad en die lijnen moeten vanmiddag al naar de minister. De belangrijkste bevindingen kunnen

eventueel morgen in een aanvullende memo naar de minister, al heb ik wel een sterke voorkeur voor vanmiddag.
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Ik neem collega ENEEYmee in de cc, omdat hij dit dossier vanaf morgen overneemt.

Groet

van: 5.1.26 ) SEEN minvvs o>
Verzonden: donderdag 28 april 2022 15:43

aan:IEEEEEE© inves o> IESEDEIND)IEEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Vraag NPO Radio 1

Zie hierbij:

1) Beantwoording op vragen over financiering, publicatie en bevindingen van Post Covid onderzoeken (afgestemd met

ZonMw).

2) Spreeklijn Biomedisch onderzoek naar Post Covid in reactie op bericht Telegraaf 28 april jl.

We wilden deze beantwoording eerst even aan jou voorleggen. Dit is nog niet afgestemd met EEHoor graag wat je

er van vindt.

Mede namens || REN
Hartelijke groet,

5.1.2e

Verzonden: donderdag 28 april 2022 10:14

@minvws.nl>

@minws.nl>;[ENE EXE minvws >;INEEEDN

Onderwerp: RE: Vraag NPO Radio 1

Dank hiervoor! In de Telegraaf stond vanochtend weer een stuk over een arts die met post COVID thuis zit en pleit voor meer

diepgaand biomedisch onderzoek (dit is het artikel dat ik je stuurde per app). Dit soort artikelen komen steeds weer terug, wat

is onze reactie daarop? Welke onderzoeken uit het overzicht kunnen we bestempelen als biomedisch? 1k denk dat de minister

hier morgen op bevraagd wordt, dus zou je hier vanmiddag een spreeklijn op kunnen aanleveren?

Groet,

van:IEEEEEEo minvws.i>
Verzonden: dinsdag 26 april 2022 18:17

@minvws.nl>

omnis n>;IERIE)EEEinv >;IEE)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag NPO Radio 1

IEEE
Bij dezen! Met akkoord van [REN «EEE
Gr. CR

Dubbel
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